
Boeiende ALV met goede opkomst op 15 november 

 

Vorige week was er een algemene leden vergadering van onze vereniging. 

Natuurlijk waren er de vaste 

agendapunten zoals: 

• Het aantal leden blijft vrijwel 

constant. Er komen nieuwe leden 

bij en er vallen leden af. Het blijft 

moeilijk om alle mensen die met 

pensioen gaan te overtuigen van 

het nut van onze vereniging 

• De financiën; de vereniging is 

financieel gezond. Om dat zo te 

houden is een beperkte 

contributieverhoging van 25€ naar 

30€ door de vergadering 

geaccepteerd. 

De voorzitter gaf aan de hand van een presentatie toelichting op de wet toekomstig pensioen (WTP) 

en status van de overgang bij Rockwool. Hij gaf ook aan dat het Rockwool Pensioenfonds binnenkort 

een enquête naar de risico bereidheid van de leden gaat uitvoeren. De rol van VGR werd ook uit de 

doeken gedaan. 

De vorm en de rol van de website werd besproken. De huidige website is moeilijk te onderhouden 

hetgeen invloed op de inhoud en de toekomstbestendigheid heeft. Het bestuur beraadt zich hierop. 

Om de vereniging bestuurbaar te houden is een voorstel om de zittingsduur te verlengen en het 

aantal termijnen te verhogen. De vergadering gaat hiermee akkoord. 

Voor de leden is de presentatie van het bestuur beschikbaar. 

Frank Reuling, secretariaat Rockwool pensioenfonds geeft een toelichting op de status (WTP). Ook 

geeft neemt hij de financiële status van he fonds door en geeft hij een hint met betrekking tot 

indexering. 

Erwin Bosman, voorzitter beleggingsadvies commissie geeft een interessante uitleg over de rol van 

rente op het beheerd vermogen enerzijds en de dekkingsgraad anderzijds. Voor velen was dit een 

echte eyeopener. 

Van beide is de presentatie beschikbaar. 

Na afloop was er nog een gezellige nazit met een drankje 

 


